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Tilstede	var:	22	beboere.	Fra	3B	deltog	Lasse	Asp	og	Helle	Heintz	 

1. Valg af dirigent – herunder 
valg af referent og 
stemmetællere samt godkendelse 
af forretningsorden  

Til	dirigent	valgtes:	Ulrik	Til	referent	valgtes:	Birte	Til	
stemmetællere	valgtes:	Annelise	og	Hanne	S.	Forretningsordenen	
godkendtes.	 

2. Fremlæggelse og godkendelse 
af beretning for perioden siden 
sidste møde  

Ulla	gennemgik	beretningen	og	udbad	sig	kommentarer.	
Beretningen	godkendtes	enstemmigt.	 

3. Fremlæggelse og godkendelse 
af afdelingens driftsbudget for 
det kommende år  

Budgettet	blev	fremlagt	af	Lasse	Asp.	Der	var	en	del	diskussion	
om	den	store	forhøjelse	af	ejendomsskatten	fra	2012-2013,	som	
blandt	andet	skyldtes	en	lovændring	ifølge	Helle	Heintz.	
Bestyrelsen	var	af	den	formening,	at	3B	havde	taget	spørgsmålet	
op	med	Ballerup	kommune,	hvilket	ikke	var	tilfældet.	Det	ville	
først	komme	til	diskussion	på̊	et	dialogmøde	med	kommunen	her	
i	efteråret.	Bestyrelsen	ønskede	en	forklaring	fra	
økonomidirektøren	for	3B.	Huslejeforhøjelsen	bliver	på̊	5,51%.	
Lasse	Asp	udbad	sig	andre	spørgsmål	til	budgettet.	Ingen	
spørgsmål,	hvorefter	budgettet	godkendtes	enstemmigt.	 

4. Fremlæggelse af 
årsregnskabet til orientering  

Lasse	Asp	gennemgik	årsregnskabet.	Arrets	overskud	2012	er	kr.	
131.000.-Regnskabet	blev	taget	til	efterretning.	 

5. Behandling af indkomne 
forslag  

Forslag	om	opbevaring	af	gasflasker	og	gasmasker	blev	vedtaget	,	
og	skal	indføres	i	husordenen	som	punkt	14.	(Beholdere	med	
påfyldningsgas	er	ikke	omfattet	af	forslaget).	 

6. Valg af formand til 
afdelingsbestyrelsen. På valg er 
Ulla Runge.  

Ulla	valgtes	til	formand	 

7. Valg af 2 medlemmer til 
afdelingsbestyrelsen. På valg er 
Søren Bonde og Ole Mogensen  

Søren	og	Ole	genvalgtes	 

8. Valg af suppleanter  Carolina	og	Bente	genvalgtes	 
9. Valg af medlemmer og 
suppleanter til 
repræsentantskabet  

Til	repræsentantskabet	valgtes:	Ulla,	Annelise	S.	og	Vivi	Ulla	
understregede,	at	det	var	vigtigt,	at	de	2	repræsentanter,	der	
ikke	er	medlem	af	bestyrelsen	far	besked	om	dagsorden	til	
mødet.	 

10. Eventuelt  Ulla	oplyste,	at	Flemming	Christensen	fyldte	50	år,	hvorfor	der	
blev	afholdt	reception	i	Måløv	Park	9.	september	2013	kl.	15-17.	
Ulla	takkede	for	god	ro	og	orden	og	takkede	Lasse	og	Helle	for	
fremmødet	og	den	øvrige	bestyrelse	for	et	godt	samarbejde.	
Mødet	sluttede	kl.	14,00	 

Referent	Birte	Smidt		

9.	september	2013	 

	


